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Protokół Nr  3/2023 

z obrad LVI sesji Rady Gminy Konopiska 

w Urzędzie Gminy Konopiska dnia 28 lutego 2023 r., 

 od godz. 1400 do godz. 1546 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Konopiska  Edward Bałdyga. W chwili otwarcia 

sesji uczestniczyło w obradach 14 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada Gminy 

Konopiska może obradować i podejmować prawomocne uchwały. Radna Agnieszka 

Chmielewska była nieobecna. Przewodniczący Rady Gminy Konopiska powitał wójta gminy 

Jerzego Żurka, senatora RP dr Ryszarda Majera, zastępcę wójta Iwonę Lisek, skarbnika gminy 

Jadwigę Janik, sekretarza gminy Barbarę Ankowską - Lis, radcę prawną Wiesławę Rodak, 

radnego powiatowego Mieczysława Chudzika, radnych, sołtysów, kierowników referatów.  

 

Ad.2. Ustalenie porządku obrad 

E. Bałdyga – radni otrzymali porządek obrad.  

Zgłaszam wniosek o przesunięcie punkt 11 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Gminnego Ośrodka Zdrowia                       

w Konopiskach do punktu 5. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie wniosek o przesunięcie pkt. 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 13 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

„brak głosu”               1 radny (Robert Kołodziejczyk) 

 

Wniosek o przesunięcie punkt 11 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Gminnego Ośrodka Zdrowia                 

w Konopiskach do punktu 5 został przyjęty. 

 

E.Bałdyga odczytał porządek obrad LVI sesji.: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LV sesji Rady Gminy Konopiska. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej Gminnego Ośrodka Zdrowia w Konopiskach. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konopiska na lata 2023-2033. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2023 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie zwiększenia świadomości 

prawnej dotyczącej transplantacji wśród lokalnej społeczności. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

"Aleksandria Pierwsza - Ul. Leśna". 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Konopiska. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany fragmentów 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Konopiska. 

12. Sprawy różne i zapytania. 

13. Zakończenie obrad. 

E. Bałdyga – czy  są jakieś uwagi do porządku obrad? 

Uwag nie było.   

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie porządek obrad. 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 12 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          2 radnych (Robert Kołodziejczyk,  

  Piotr Wojciechowski) 

 

Rada Gminy Konopiska przyjęła porządek obrad. 

 

E.Bałdyga – poprosił o zabranie głosu senatorowi RP dr Ryszardowi Majerowi. 

R.Majer - złożył podziękowania wójtowi, radnym, pracownikom urzędu gminu za 

zaangażowanie w ciągłe podnoszenie jakości życia mieszkańców Gminy Konopiska, 

aktywność w pozyskiwaniu środków zewnętrznych, realizację licznych inwestycji. Podkreślił, 
iż postawa władz samorządowych jest przesycona odpowiedzialnością za dobro wspólne. 

E.Bałdyga – czy są pytania? 

M.Chudzik – wśród małych firm jest duży niepokój spowodowany rosnącymi cenami prądu? 

Zdarzają się sytuacje źle naliczonych opłat i wielomiesięcznego oczekiwania na zwrot 

nienależnie pobranych środków finansowych. 

R.Majer – proszę zgłaszać podobne problemy i będę starał się na bieżąco pomóc. 

Wójt – podziękował za słowa uznania ze strony senatora. Podkreślił, iż bardzo ceni sobie 

współpracę zarówno z senatorem Ryszardem Majerem jak i posłem Szymonem Giżyńskim. 

Gmina Konopiska aplikuje o ośrodki zewnętrzne na utworzenie Domu Seniora w ramach 

programu „Senior +”,  wyłoniono wykonawcę na zaprojektowanie i wybudowanie budynku 

przedszkola wraz z oddziałem żłobkowym w Konopiskach, staramy się pozyskać 
dofinansowanie na utworzenie miejsc opieki nad dziećmi do trzech lat w ramach programu 

„Maluch+”. 

R.Majer – rekomenduję wniosek do programu Senior +. Będę starał się również pomóc 

Orkiestrze Dętej z Konopisk w pozyskaniu funduszy na wyjazd do USA na Paradę Pułaskiego.  

E.Bałdyga – czy są jeszcze jakieś pytania? 

Pytań nie było. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z LV sesji Rady Gminy Konopiska. 

E. Bałdyga zapytał czy są uwagi do protokołu z LV sesji? 

Uwag nie było 

E. Bałdyga  poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z LV sesji. 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 14 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

Protokół z LV sesji został przyjęty jednogłośnie.  



3 

 

Ad. 4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 

Wójt Jerzy Żurek przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami. 

E. Bałdyga – czy są pytania do przedstawionego sprawozdania? 

Pytań nie było. 

 

O godz. 1432 senator Ryszard Majer opuścił posiedzenie sesji rady gminy. 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej Gminnego Ośrodka Zdrowia w Konopiskach. 

E. Bałdyga - projekt uchwały omawiany był na komisjach rady.  

E. Bałdyga – czy są pytania? 

Pytań nie było. 

B. Jabłońska – odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 14 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

 

Uchwała Nr 432/LVI/2023 Rady Gminy Konopiska z dnia 21 marca 2023 r. w sprawie 

zmian w Statucie Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Gminnego 

Ośrodka Zdrowia w Konopiskach została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konopiska na lata 2023-2033. 

E. Bałdyga - projekt uchwały omawiany był na komisjach rady.  

E. Bałdyga – czy są pytania? 

Pytań nie było. 

J.Majdzik – odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 14 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

 

Uchwała Nr 433/LVI/2023 Rady Gminy Konopiska z dnia 21 marca 2023 r. w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Konopiska na lata 2023-2033 została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2023 rok. 

E. Bałdyga - projekt uchwały omawiany był na komisjach rady. 

J.Janik zgłosiła autopoprawkę wójta do projektu uchwały. 

E. Bałdyga – czy są pytania? 

Pytań nie było. 

B. Jabłońska – odczytała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 14 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

 

Uchwała Nr 434/LVI/2023 Rady Gminy Konopiska z dnia 21 marca 2023 r. w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2023 rok została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie zwiększenia 

świadomości prawnej dotyczącej transplantacji wśród lokalnej społeczności. 

E. Bałdyga - projekt uchwały omawiany był na komisjach rady.  

E. Bałdyga – czy są pytania? 

Pytań nie było. 

J. Majdzik – odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 14 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

 

Uchwała Nr 435/LVI/2023 Rady Gminy Konopiska z dnia 21 marca 2023 r. w sprawie 

rozpatrzenia petycji w sprawie zwiększenia świadomości prawnej dotyczącej 

transplantacji wśród lokalnej społeczności została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

"Aleksandria Pierwsza - Ul. Leśna". 

E. Bałdyga - projekt uchwały omawiany był na komisjach rady. 

E. Bałdyga – czy są pytania? 

P.Wojciechowski – czy uchwalenie planu jest na wniosek prywatny? 

S.Zaleski – tak, na wniosek właścicieli gruntów. 

E.Bałdyga – czy możemy poznać dane personalne tych osób? 

J.Orłowski – dane osób prywatnych (osób fizycznych) nie mogą zostać ujawnione na sesji rady 

gminy, która jest transmitowana na żywo. RODO chroni dane osób fizycznych. 

P.Wojciechowski – zapytałem czy plan jest na wniosek osób prywatnych? Nie pytałem o dane  

tych osób. 

E.Bałdyga – czy są jeszcze jakieś pytania? 

Pytań nie było. 

B. Jabłońska – rozpoczęła odczytywanie projektu uchwały. 

E.Bałdyga – zgłosił wniosek formalny o nieodczytywanie całego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie wniosek formalny. 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 13 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”             1 radny 

 

Wniosek formalny o nieodczytywanie całego projektu uchwały został przyjęty. 
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Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 12 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          2 radnych 

 

Uchwała Nr 436/LVI/2023 Rady Gminy Konopiska z dnia 21 marca 2023 r. w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego "Aleksandria Pierwsza - Ul. 

Leśna" została przyjęta. 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Konopiska. 

E. Bałdyga - projekt uchwały omawiany był na komisjach rady. 

E. Bałdyga – czy są pytania? 

Pytań nie było. 

J. Majdzik – odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 14 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

 

Uchwała Nr 437/LVI/2023 Rady Gminy Konopiska z dnia 21 marca 2023 r. w sprawie               

zmiany Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Konopiska została 
przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany fragmentów 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Konopiska. 

E. Bałdyga - projekt uchwały omawiany był na komisjach rady. 

K.Zygier - zgłosiła autopoprawkę wójta do projektu uchwały. 

E. Bałdyga – czy są pytania? 

Pytań nie było. 

B.Jabłońska– odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 14 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

 

Uchwała Nr 438/LVI/2023 Rady Gminy Konopiska z dnia 21 marca 2023 r. w sprawie 

przystąpienia do opracowania zmiany fragmentów Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Konopiska została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 12. Sprawy różne i zapytania 

E.Bałdyga – czy są pytania? 

M.Poleszczuk – zgłosił zły stan techniczny dróg po okresie zimowym (głównie ulice Rolnicza, 

Gwiezdna, Górna w Aleksandrii). Kiedy i w jaki sposób będą prowadzone naprawy? 
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J.Majdzik – poprosiła o poprawę nawierzchni ul. Zacisznej w Rększowicach. 

J.Benesz- zgłosił problem dziur w drodze gminnej w Jamkach. 

 

M.Haczyk – wymienione lampy LED są słabej jakości (dają około 30% mocy lamp starych). 

J.Kromołowska – czy będą podejmowane jakieś działania mające zniwelować hałas  

z autostrady A1? 

J.Partiny – zgłosił zły stan drogi powiatowej po okresie zimowym.  

Zgłosił problem ciężkich samochodów wożących kruszywo ze żwirowni ora konieczność 
poprawienia dojazdu do P.Kaczorowskich.  

E.Bałdyga – poprosił o wyjaśnienie sytuacji związanej z planowaną budową chodnika                       

przy DW 908 w Hutkach i Rększowicach, głównie z problemem  z odwodnieniem posesji 

okolicznych mieszkańców. 

E.Bałdyga – dlaczego w najnowszym numerze Biuletynu Informacyjnego „PASMA” nie 

zamieszczono informacji o Międzynarodowym Turnieju Bocci organizowanym przez 

stowarzyszenie Prometeus? 

 

E.Bałdyga ogłosił 5 minut przerwy. 

   

Po przerwie E. Bałdyga wznowił obrady LVI sesji rady gminy. 

 

Wójt – została zlecona pozimowa naprawa dróg. Obecnie naprawa zostanie wykona system 

gospodarczym jednakże musimy bliżej przyjrzeć się istniejącym drogom, których stan 

techniczny pogarsza się oraz opracować dokumentację techniczną umożliwiającą aplikowanie                  

o środki zewnętrzne na  ich modernizację.  

 

Wójt – wymiana oświetlenia ulicznego jest w toku. Poczekajmy, aż inwestycja zostanie 

zrealizowana. Pewnym jest, że lampy LED świecą punktowo a nie rozpraszająco. 

E.Bałdyga – w Hutkach wymieniono już lamy i jest duża poprawa widoczności. 

 

Wójt – z otrzymanego z GDDKiA pisma wynika, iż jedynie w Wąsoszu doszło do 

przekroczenia poziomu hałasu. W terminie do 30 czerwca 2023 r. ma nastąpić obniżenie 

poziomu hałasu na tym odcinku. 

 

Wójt – zły stan techniczny drogi powiatowej zgłosimy do PZD. Obecnie opracowujemy 

organizację ruchu, która wprowadzi zakaz  poruszania się samochodów o dużym tonażu. 

K.Zygier – problem z dojazdem do p. Kaczorowskich jest nam znany i zostanie poprawiony. 

 

Wójt – temat budowy chodnika przy DW 908 jest trudny. Mieszkańcy Rększowic i Hutek 

odprowadzają wody opadowe z terenu posesji do rowów przydrożnych. Odbyły się w tej 

sprawie dwa spotkania w ZDW. W momencie wypracowania konsensusu zostanie zwołane 

zebranie wiejskie aby przekazać mieszkańcom informacje.  

Wójt – informacji o  turnieju bocci nie zamieszczono zapewne z powodu przeoczenia. W tej 

sprawie proszę zwrócić się o wyjaśnienia do redakcji Biuletynu Informacyjnego „PASMA”.  

E.Bałdyga – czy są jeszcze jakieś pytania? 

Pytań nie było. 
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Ad. 13. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Edward Bałdyga Przewodniczący Rady Gminy Konopiska 

podziękował za udział w sesji, zamknął obrady LVI sesji Rady Gminy Konopiska. Sesja trwała 

do godz.1546. 

 

Protokół z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Niniejsza sesja była transmitowania i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz                

i dźwięk. Nagrania obrad są udostępnione w BIP i na stronie urzędu. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokół sporządziła:                                                Przewodniczący Rady Gminy Konopiska: 

 

 

 

   Agnieszka Rokosa                                                                        Edward Bałdyga 


